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TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Siv Anita Johnsen Brekke, Ronny Borge, Hege Harsvik, Hege Elisabeth Larsen Skoglund, Trine 

Nordvik Løkås, Jørn Stene, Arne B. Vaag.  

 

Varamedlemmer: 

Marit Stemland. 

 

Andre: 

Rådmann, kommunalsjef, prosjektleder, formannskapssekretær. 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 13.11.13 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Siv Anita Johnsen Brekke 

ordfører 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr             den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  13.11.13  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Merknader til dagorden: 

 Orientering i sak 100/113 fra rådmannen. 

 Jørn Stene (FL): 

1. Utvikling av sentrum. Er det noen tiltak kommunen kan gjøre/bidra med? 

Gatevarmeprosjektet er ikke gjennomført. Kan ordfører og rådmann ta et møte 



med de 2 initiativtakerne og finne ut om det er noe vi kan bidra med? Kan det bli 

et prøveprosjekt i 2014/2015. Er det noe vi kan få opp som sak i formannskapet? 

2. Fremlegging av budsjett fra rådmannen 18. november 2012 – Formannskapet var 

invitert. Hva er tidspunkt? 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene: 

Ordfører svarte. Har hatt møte ang. gatevarme og vi har strukket oss langt. Arbeider med 

prosjekt som skal gi sentrum et løft f.eks. allaktivitetshus. 

Varaordfører svarte. Drifta er ikke problemet, men en investering må til. 

Ordfører tar et møte sammen med Fauna og gir tilbakemelding til formannskapet. 
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SULITJELMA SKOLE - TILLEGGSARBEIDER 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

 
Under arbeidet med prosjekt Sulitjelma skole ble det gjort omfattende avgrensninger for å oppnå 

kostnadsreduksjoner i prosjektet. Reduksjonene ble gjort i omfanget av oppgraderinger i 

betongbygningen fra 1968. Disse reduksjonene ble kostnadsberegnet til ca 15 mill. 

 

Det som ikke ble tatt med i det endelige prosjektet var i hovedsak renovering av dusjer, garderober, 

basseng og gymsal. Utbedring av yttervegger med nye vinduer og tilleggsisolering var heller ikke 

medtatt. 

 

Bygningen vil således ha et betydelig renoveringsbehov når prosjektet er avsluttet. 

 

Vinduene i gymsal er skiftet ut med vinduer av nyere dato og kvalitet. Dette er vinduer fra bassenget 

som tidligere sto i yttervegg.  Denne er nå er del av hovedinngang/garderobe.  

Øvrige vinduer skal det ikke gjøres noe med.  

 

Det er i forbindelse med de pågående arbeidene avdekket at tilstanden på øvrige vinduer i bygningen 

er svært dårlig. Så dårlig at prosjektleder sterkt anbefaler at vinduer skiftes nå mens 

ombyggingsarbeidene pågår. 

 

Det er innhentet pris fra entreprenør på utskifting av alle gamle vinduer i bygget fra 68.  

Tilbudet fra entreprenør er på ca kr. 650000,- eks mva. 

Det vil komme ytterligere kostnader avhengig av når bestilling iverksettes.  

Det kan antydes et tillegg opp mot kr. 200 000,- om bestillingen kommer etter at stillaser er demontert 

og innvendig arbeider ferdigstilt. 

 

Rådmannen er i sterk tvil hvorvidt det er korrekt å legge fram til behandling tiltak som gir en 

kostnadsøking i prosjektet. 

 

Dog har rådmannen etter sterke anbefalinger fra prosjektet valgt å legge fram saken til politisk 

behandling. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Kommunestyret godkjenner at prosjekt Sulitjelma skole utvides til også å omfatte 

utskifting av vinduer i bestående betongbygningen. Kostnadene – ca 1 mill kr eks mva 

innarbeides/finansieres i budsjett 2014. 



 

 

FOR-089/13 VEDTAK-  28.10.2013 
 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Saken utsettes. 

 

Formannskapet ønsker å få seg forelagt de totale merkostnader på prosjekt Sulitjelma 

skole. 

 

FL’s utsettelsesforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken utsettes. 

 

Formannskapet ønsker å få seg forelagt de totale merkostnader på prosjekt Sulitjelma 

skole. 

 

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN 

 

Etter oppstart byggetrinn II, ombygging/renovering 68 bygning er det avdekket flere forhold 

som påvirker kostnadsnivå for gjenoppbygging. I august/september mens rivearbeidene skred 

frem og avdekket stadig nye uoverensstemmelser ble det klart at opprinnelig plan for 

renovering ikke kan gjennomføres. Et prosjekteringsmøte ble avholdt i Sulitjelma 17. 

september. Rådgivere fikk der i oppdrag å utarbeide endringslister for prising til 

entreprenører. Vi har nå fått kostnadene for disse endringene. 

 

o Uoverensstemmelse mellom gammelt tegningsgrunnlag og utførelse nødvendiggjorde 

omprosjektering av bæring for nytt tak. Denne endring fikk følger for utførelse også 

av ventilasjonsanlegg. 

o Innvendig er store mangler i brannskiller avdekket. Vegger/dekker som ikke skulle 

berøres av renoveringen mangler tilfredsstillende tetting.  

o Prøvetaking rundt eksisterende vinduer avdekket rik fremvekst av mugg- og 

soppskader. 

o Bak lukkede rom ble det avdekket langt større mengder med asbestholdige materialer 

enn antatt. Asbestsanering må gjennomføres når avdekket, det gjelder også for 

områder som ikke var budsjettert med renovering. Følgekostnadene blir økt omfang i 

gjennomoppbygging. 

o Tidspunktet for når dette ble avdekket medfører endring i fremdriftsplan og økt 

byggetid. Entreprenørene har krav på kompensasjon for økt byggetid, for byggherre 

medfører det også økt kostnad for byggeledelse og administrasjon. 

 

 

Det er tidligere varslet forhold om kostnader utover rammekostnad på 5 mill. Anslaget på 

avdekkede og antatte fremtidige kostnader viser en overskridelse på 9,4 mill. (inkl. nye 

vinduer) 

 

Et grovt anslag på fordeling av kostnadsøkning fremkommer som: 

 

o Tak med følgekostnader   kr. 1,6 mill 



o Brannsikring     kr. 0,5 mill 

o Skifte av vinduer    kr. 1,0 mill 

o Asbestsanering med følgekostnader      kr. 0,5 mill 

o Forlenget byggetid     kr. 0,8 mill 

 

I tillegg må det påregnes at prosjektet fortsatt kan ha behov for en reserve til dekning av 

fremtidig ikke avdekkede forhold og mindre endringer. 

 

 

NY INNSTILLING: 

 

 

 

FOR-100/13 VEDTAK-  13.11.2013 
 

Rådmann orienterte og framla et notat i møtet. 

 

Ronny Borge (H) foreslo: 

Saksutredningen tas til etterretning. 

 

Skolen i Sulitjelma ferdigstilles innenfor en ramme på inntil 95 MNOK. 

 

Beløpet innarbeides i budsjettet for 2014. 

 

 

H’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Saksutredningen tas til etterretning. 

 

Skolen i Sulitjelma ferdigstilles innenfor en ramme på inntil 95 MNOK. 

 

Beløpet innarbeides i budsjettet for 2014. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


